

Announcements

1. We welcome everyone at this Church Gathering, especially those that are new. We pray that you will experience the hope, faith & love of Jesus Christ. Communication Cards can be dropped in the offering bag or handed to one of the ushers/greeters.
2. **Operation Christmas Child Praise Report**—Praise the Lord that we were able to make 480 gift-filled shoeboxes this year. Thanks so much for all your wonderful support and generosity! Pray for the Samaritan's Purse staff, missionaries and volunteers as deliver over 10 million gift-filled shoeboxes to children around the world this year.
3. **On Sunday, December 15, we will have both the English Worship Service and our Baptism service (at the end of the English Service) in the MPR.**
4. **English Adult Sunday School classes** are now meeting in the new building room A201. **Youth Sunday School classes** will start having Sunday school in the new building on December 22, 2019.
5. **Christmas Love Offering to Pastoral Staff** - This is the season to show our appreciation to our pastoral staff. If you wish to show your appreciation you may contribute to a pool of collections that will be distributed to the staff (Pastor Liang and Pastor Jerry). You may contribute to (1) an undesignated pool that will be distributed proportionately to the staff and/or (2) give to a specific staff member by designating your gift to that person. GIFTS ARE NON-TAX DEDUCTIBLE PER IRS REGULATIONS. **The last Sunday that you can contribute is Sunday, December 22** . The gifts will be presented on Sunday, December 29, 2019. Please contribute to the love offering by writing a separate check from your regular tithes and offering. Write on the memo line of the check "Christmas offering" or "Christmas offering for (name of staff)" and the amount if more than one person. Thank you for remembering the staff during this holiday season. In addition to your generosity, the church will be providing a gift as well.
6. **FPO(Faith Pledge Offering)** is dedicated to use on our supported Global Missionaries ministry. FPO offering received up to date(12/1) is \$53,596.55. Our goal for FPO is \$58,870.00. If your Sunday offering is designated to FPO, please specify "FPO" in your Check. Please pray for Global Missionaries and the FPO ministry.
7. **Please note that any offering to the church can only be considered offering for 2019 if the money is donated on or before 12/31/2019.**
8. Please do not use the Worship Center's balcony (2nd floor seating) unless the seating is filled on the 1st floor. Youth and Children are absolutely not allowed on the balcony for safety reasons.

Youth Announcements

1. Friday Youth Group Schedule for December

December 13 - Friday Youth Group—"How Do I Know God is Real and Loves Me?"
December 20 - Friday Youth Group - Youth Christmas Fellowship and Birthday Celebration

December 27 - No Friday Youth Group - Because of Christmas Holiday

2. Join the 2019 Advent Conspiracy Movement

During this holiday season, you are encouraged to Worship the Lord Fully, Spend Less on Unimportant Things, Spend More to Bless Others, and Love Everyone Radically Like Jesus. For more info about this exciting movement, visit www.adventconspiracy.org

3. 2020 M-Fuge Youth Mission Trip - Greenville, South Carolina

Dates: July 20-25 Cost of Camp: \$319

Register now for our 2020 summer mission trip. A deposit of \$60 is required at the time of registration. Deadline to register is Sunday, January 26. See Pastor Jerry for registration forms.

4. Youth Baptism Sunday

—Our Baptism service will be on Sunday, December 15, during English Worship in the MPR.

Sunday School (Youth)

9:30am – 10:45am

Youth 6-12 grade (<http://www.raleighccc.org/youth>)

Sunday School (Adult)

9:30am -10:45am

The book of Ephesians by J.D. Greear

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

1. The children department is planning to have the current building remodeled to fit the children's ministry. We plan to have **special remodeling team**. If you are interested, please sent an email to children.rccc@gmail.com.
2. **The Children Ministry needs AWANA co-workers and Nursery co-workers.** Brothers and sisters who have the burden, please contact Eva Zheng or Becky Xie, or email to children.rccc@gmail.com.

Missionary Reminder

"The Spirit of Christ is the spirit of missions. The nearer we get to Him, the more intensely missionary we become." Henry Martyn Missionary to India and Persia

Upcoming Sermon

12/15

Pastor Po-Wing

報告

1. **歡迎**每位新來到本教會的弟兄姊妹與朋友們，歡迎您把這裡當做是您屬靈的家，一起敬拜神、學習主的真道。散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到 Welcome Center (歡迎中心)，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2. **由於洗禮，下禮拜 12 月 15 日華語堂主日崇拜改在舊堂 MPR 舉行，粵語堂在新堂的 Chapel，當天的所有的成人主日學仍在舊堂上課。12 月 22 日開始，所有的成人主日學都將在新堂上課。**
3. **Operation Christmas Child 感謝報告**-讚美主，我們今年能夠製作 480 個裝滿禮物的鞋盒。我們非常感謝大家的大力支持和愛心。請繼續為 Samaritan's Purse 的工作人員和志工禱告，他們已經開始要將超過一千萬個鞋盒寄往世界各地。
4. 在這感恩的季節，教會將為教牧同工(Jerry 牧師和梁牧師)準備禮物，以表謝意，也邀請您共襄盛舉。奉獻的方式有二：(1)不指名的奉獻，所收到的總數按比例分贈，(2)指名奉獻給某位同工。請注意：根據美國稅務局的規定，餽贈奉獻不得抵稅。**聖誕愛心奉獻的截止日期是 12 月 22 日**，我們將於 12 月 29 日主日分贈給同工們。請您將愛心奉獻的支票與十一奉獻的支票分開，並於支票左下角註明“聖誕愛心奉獻”。您若指名奉獻，請寫下同工(們)的姓名和對其奉獻的金額。
5. **教會的信心奉獻(FPO, Faith Pledge Offering)**是專門用在我們所支持多位全球宣教士的事工。今年的信心奉獻至今(12/1)收到 \$55,596.55，我們的目標是\$58,870.00。如果會眾的周日奉獻是指定給 FPO，請在支票上註明是 FPO。請大家為全球宣教士及 FPO 奉獻事工禱告。
6. **請注意，您今年的奉獻需於 12 月 31 日或之前奉獻給教會才能被計算為 2019 年度的奉獻。**
7. 除非一樓座位已滿，否則請不要使用崇拜中心二樓的座位。為了安全考慮，青少年和兒童請勿進入崇拜中心二樓的座位。謝謝大家的合作。
8. 關懷與代禱：
 - 1) 請為本週來到本教會的新朋友許維斗、于達美、賴林美英、袁忠鳳和 Carol Kwan 主前提名代禱，求主幫助她很快能夠融入這個屬靈的大家庭，進入團契和教會的生活。
 - 2) 請記念恩典多重唱將在年終假期到處藉詩歌傳福音，求神保守他們一路平安，更能領人歸主。
 - 3) 感謝主!中文堂郭旭光、豐華麗、郭豐碩一家及蔣濤弟兄和陳榮姊妹將在下個主日 12 月 15 日接受洗禮，請在禱告中記念他們。

宣教提醒

“基督的精神是宣教的精神。我們越接近祂，我們就越成為宣教士。”
Henry Martyn Missionary to India and Persia

青少年事工報告

1. **十二月青少年聚會的時間表**
12 月 13 日-星期五青少年團契聚會-"How Do I Know God is Real and Loves Me?"
12 月 20 日-星期五青少年團契聚會-青少年聖誕節特別聚會和慶生會
12 月 27 日-由於聖誕節假期，沒有星期五青少年團契聚會
2. **加入 Advent Conspiracy** - 在基督降生的季節裡，讓我們熱情地敬拜祂，少花點錢給自己，多給別人主賜給我們的一切，並以與主耶穌相同的方式去愛每一個人。有關更多信息，請至 www.adventconspiracy.org
3. **2020 M-Fuge 青少年短宣 - Greenville, SC**
時間: 7 月 20 日至 25 日 營地費用: \$319
現在開始報名，請交 \$60 訂金，報名截止日期為 1 月 26 日 (星期日)。請向 Jerry 牧師領取報名表格，支票請寫支付給 RCCC。
4. **青少年受洗禮** - 12 月 15 日在 MPR 英文堂崇拜時有**受洗禮**。

兒童事工報告

1. 兒童部需要 AWANA 和 Nursery 同工。請有負擔的兄弟姐妹與兒童部鄭燕或謝芳姐妹聯繫，或發電郵至 children.rccc@gmail.com。
2. 兒童部即將以兒童事工的角色參與舊堂的改建方案，需要組建特別事工小組。如有興趣，請發電郵至 children.rccc@gmail.com。

擴建禱告

1. 感謝神!教會新堂已取得使用執照，許多弟兄姊妹能齊聚新禮堂內一同週日晨禱，但其他房間仍有待裝修；我們感謝建堂同工們為此不斷地擺上!! 神若允許，預計年底前逐步完成教室，視情況開放使用。尚未完全開放前，不便之處，請多多包涵。

下週主日(12/15/2019)服事人員					
	華語堂	粵語堂		華語堂	粵語堂
證道	梁瑞龍牧師	吳展祥長老	主席	萬自弘	鄧雪芳
崇拜領詩	黃玲真	敬拜小組	司琴	章毓璐	古惠瑩
AV 同工:王曉東、黃蓮、張世豪、李俊洲	姜子榮、招永強、袁潔皓		迎新	朱淑玉	
招待/司獻	神州小組	謝群英/黃碧音	廚房	粵語堂	